



Date: 3/2/2022

التاريخ: 3/2/2022

After compliments

تحية طيبة و بعد

الموضوع: دعوة لحضور اجتماعي الجمعية العامة غير العادية والجمعية العامة العادية

يسر مجلس إدارة كلية مجان ش م ع ع (كلية مجان الجامعية) بدعوة المساهمين الكرام لحضور اجتماعي الجمعية العامة غير العادية والجمعية العامة العادية للكلية والمقرر عقدهما في تمام الساعة الثالثة مساءً يوم الأحد الموافق 20 فبراير 2022م وذلك في موقع الكلية بدارسييت و عبر المنصة الإلكترونية لانعقاد الجمعيات العامة والتي يمكنكم الدخول إليها عبر موقع شركة مسقط للمقاصة و الإيداع (www.mcd.gov.om) ، وإذا لم يكتمل النصاب القانوني لانعقاد أي اجتماع من هذه الجمعيات سيتم عقد الاجتماع الثاني في تمام الساعة الثالثة مساءً يوم الأحد الموافق 27 فبراير 2022م و ذلك لمناقشة جدول الأعمال الآتي:
أولاً: الجمعية العامة غير العادية:

1. دراسة مقترح تعديل المادة (4) من النظام الأساسي للشركة، والموافقة عليه.

ثانياً: الجمعية العامة العادية:

1. دراسة مقترح عزل عضو مجلس إدارة الشركة، وذلك بناء على الطلب المقدم من أحد المساهمين الرئيسيين والذي يمتلك 76 % من رأس المال المصدر والموافقة عليه.
2. انتخاب عضو مجلس إدارة جديد لملء المقعد الشاغر شريطة الموافقة على البند الأول، وعلى من يرغب في الترشح لعضوية مجلس الإدارة تعبئة استمارة الترشيح المعدة لذلك وتسليمها للكلية قبل موعد انعقاد الجمعية العامة بخمسة أيام على الأقل وذلك في موعد أقصاه نهاية عمل يوم الإثنين الموافق 14 فبراير 2022م وعلى المترشح مراعاة استيفاء الاشتراطات المقررة لعضوية مجلس إدارة الكلية.

ووفقاً للنظام الأساسي للكلية وضوابط انعقاد الجمعيات العامة باستخدام وسائل التقنية الحديثة الصادرة من الهيئة نود أن نلفت عنايتكم إلى الآتي:

- (أ) يحق للشخص الاعتباري دون غيره تفويض شخص طبيعي لحضور اجتماع الجمعية العامة والتصويت نيابة عنه من خلال وسائل التقنية على أن يكون لهذا الشخص الطبيعي رقم مستثمر بشركة مسقط للمقاصة والإيداع.
- (ب) يبدأ التصويت على أي من البنود المطروحة على جدول الأعمال قبل تاريخ انعقاد الجمعية بمدة لا تزيد على ثلاثة أيام وحتى انتهاء عملية التصويت في يوم الاجتماع وفي حالة تغيير رصيد المساهم بالزيادة أو النقصان فسيتم إلغاء عملية التصويت ويتعين عليه إعادة التصويت مرة أخرى في يوم اجتماع الجمعية.

Subject: Invitation to attend Extraordinary General Assembly and Ordinary General Meeting

The Board of Directors of Majan College SAOG (Majan University College) is pleased to invite shareholders to attend Extraordinary General Assembly and Ordinary General Meeting of the College to be held on Sunday 20th of February 2022 at 3 pm on the college location in Darsait and through the electronic platform for the holding of the general assemblies which can be accessed through the website of the Muscat Clearing and Depository Company (www.mcd.gov.om), In case the quorum is not completed for any of the two general meetings, a second meeting for each assembly will be held at 3 pm on Sunday 27 February 2022 to discuss the following agenda:

First: Extraordinary General Assembly:

1. Approval of the amendment of article (4) of the legal statute

Second: Ordinary

1. To consider the proposal of dismissal of a member of the Board of Directors based on the request submitted by one of the main shareholders who owns 76% of the issued capital
2. Election of a new member of Board of Directors to fill the vacant seat, provided that the first item is approved. Those who wish to apply for membership in the Board of Directors must fill out the nomination form prepared for this and submit it to the College at least five days before the date of the General Assembly, no later than the end of work on Monday, 14 February 2022 AD, and the candidate must consider the fulfillment of the prescribed requirements for membership of Board of Directors in the College Board of Directors.

According to the college's statute and the regulations for holding general assemblies using modern technology means issued by the authority, we would like to draw your attention to the following:

- (A) Only a legal person has the right to authorize a natural person to attend the general assembly meeting and vote on his behalf through technology, provided that this natural person has an investor number in the Muscat Clearing and Depository Company.
- (B) Voting on any of the items on the agenda begins no more than three days before the date of the assembly and until the end of the voting process on the day of the meeting. Assembly meeting.

Kind regards

Signature



و تفضلو بقبول فائق الإحترام و التقدير؛؛؛

التوقيع